

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Ռ. Ս. Դավթյան. Հրիվ օրթոնորմալ զուգամիտության սխեմաների շարքերով շափելի ֆունկցիաների ներկայացման մասին	3
Հ. Մ. Մուշեղյան. Հաարի սխեմայով տեղափոխված շարքերի միակության մասին	21
Վ. Ս. Արամովիչ. Խիլլեի և Տամարկինի թեորեմի մի ընդհանրացման մասին	35
Ի. Վ. Կովալիշինա. Կամայական ունակով մատրիցա-ֆունկցիայի ադիտիվ վերլուծությունը	43
Ռ. Ն. Տոնոյան. Գծային ֆունկցիաները իրականացնող կոնտակտ սխեմաների միավոր տեսանքի մասին	61
Լ. Ա. Տեր-Իսրայիլյան. Անկյան մեջ հոլոմորֆ ֆունկցիաներին հավասարաչափ և շոշափոխ մոտարկումը մերոմորֆ ֆունկցիաներով և նրանց աճի գնահատականը	67

СО Д Е Р Ж А Н И Е

<i>Р. С. Давтян.</i> О представлении измеримых функций по полным ортонормированным системам сходимости	3
<i>Г. М. Мушегян.</i> О единственности рядов по переставленным системам Хаара	21
<i>В. С. Абрамович.</i> Об одном обобщении теоремы Хилле и Тамаркина	35
<i>И. В. Ковалишина.</i> Аддитивное разложение произвольной реактивной матриц-функции	43
<i>Р. Н. Тоноян.</i> О единичных тестах для контактных схем, реализующих линейные функции	61
<i>Л. А. Тер-Исраелян.</i> Равномерное и касательное приближение голоморфных в угле функций мероморфными с оценкой их роста	67

C O N T E N T S

<i>R. S. Davtian.</i> On representation of measurable functions by the series by complete orthonormal systems of convergence	3
<i>G. M. Moushegtan.</i> On the uniqueness of series by the transposed Haar systems	21
<i>V. S. Abramovitch.</i> A generalisation of the Hille-Tamarkin theorem;	35
<i>I. V. Kovalishina.</i> Additive decomposition of an arbitrary reactive matrix-function	43
<i>R. N. Tonojan.</i> On singular tests for contact schemes, realising linear functions	61
<i>L. A. Ter-Israjeltan.</i> Uniform and tangent approximation of holomorphic in an angle functions by meromorphic functions and estimation of their growth	67